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Wat betekent de Eester 
voor jou?
In 2011 kwamen wij in de 
buurt wonen. Toen dacht ik: 
hoe leer ik hier mensen ken-
nen? In lijn met mijn werk 
organiseerde ik toen een 
straatfeest. Sindsdien heb-
ben we heel leuk contact met 
onze buren. Later ontdekte ik 
de Eester. Ik vind het heel in-
spirerend wat daar gebeurt. 
Door de verbindingen die 
daaruit ontstaan, voel ik me 
nog meer thuis in de buurt.

Annet (53) is projectleider van de BuurtTop 
2030. Ze woont met plezier op Sporen-

burg en in het dagelijks leven is ze eventmanager.
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Wat doe je bij de Eester?
In 2023 organiseerde ik het 
Buurtfestival, samen met 
het Eesterteam en winkel-
centrum Brazilië. Dat was 
een groot succes: er was een 
ruilmarkt, een muziekpro-
gramma én het Buurtdiner, 
met lange, mooi versierde 
tafels aan de Veemkade. 
Nu ben ik gevraagd om de 
BuurtTop 2030 te organise-
ren. Ik vind het ontzettend 
leuk om weer iets voor de 
buurt te organiseren.

Wat doet de Energiecom-
missie?
De Energiecommissie bestaat 
uit een bevlogen groep bewo-
ners die de warmte- en elek-
triciteitsvoorziening in onze 
buurt zo duurzaam mogelijk 
wil maken. Binnen de groep 
is veel kennis en kunde. We 
bereiken veel, maar je moet 
wel een lange adem hebben.

Bijvoorbeeld?
Op Sporenburg lopen de be-
woners voorop met zonne-
panelen en het managen van
momenten van piekbelasting 
in energiegebruik. Gebouw 
De Loodsen is al ver met de
plannen voor aquathermie 
en in veel andere gebouwen 
zijn isolatieplannen. Ook een
goed voorbeeld: de Vereni-
ging van Eigenaren (VvE) van 
het gebouw Batavia ging 
voortvarend aan de slag met 
laadpalen in de parkeerga-
rage. De Energiecommissie 
organiseerde daarna een 
energiecafé over dat onder-
werp waarbij de ervaringen 
werden gedeeld. De laad-
infrastructuur in de buurt 
nam vervolgens een enorme 
vlucht.

Olga (70) woont vanaf begin jaren 90 in de buurt, 
in één van de ‘potloden’ in Entrepot-West. 

In een verder nog braakliggende buurt was ze de eerste 
bewoner van het gebouw. Ze werkte als manager bij di-
verse onderwijsinstellingen en sinds een paar jaar maakt 
ze deel uit van de Energiecommissie die ontstond na de 
eerste BuurtTop.

de Eester verduurzaamt energie
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Hoe vind je de buurt?
Ik vind het geweldig om hier 
te wonen. In de begintijd was 
het echt een avontuur, zeker
voor onze kinderen. Zij zwier-
ven over het eiland tussen 
zand en stenen. We konden 
toen nog vuurtjes stoken. De 
sfeer is dorps, en dat op 20 
minuten fietsen van de Dam.

Hoe kwam je bij de Eester 
terecht?
Toen ik met pensioen ging 
wilde ik meer doen in de 
buurt en er waren chauffeurs 
nodig voor de Eestermobiel. 
Nu ben ik een dagdeel per 
week chauffeur. Ook klus ik 
voor buurtbewoners die dat 
zelf niet meer kunnen. De 
BuurtBel heeft een appgroep 
met handige buurtgenoten 
die worden opgeroepen als 
iemand hulp nodig heeft. Ik 
leer nu meer buren kennen 
dan alle jaren ervoor. Dat 
vind ik heel waardevol.

Wat biedt de  
Eestermobiel?
De Eestermobiel komt voort 
uit de BuurtTop van 2019. 

Het autootje biedt goedkoop 
en laagdrempelig vervoer 
voor minder mobiele bewo-
ners. Het OV is te moeilijk, 
een taxi te duur. Mensen 
kunnen nu naar activiteiten 
waar ze anders niet heen 
zouden gaan. Of zélf bood-
schappen doen. Daar zijn ze 
dankbaar voor. Als chauf-
feur ontmoet ik mensen die 
ik anders niet tegenkom. Zo 
vertelde laatst iemand over 
haar actieverleden. Ik vond 
dat verrassend; je beeld van 
iemand verandert na een 
korte kennismaking.

Heb je ideeën voor  
de buurt?
Ik denk dat een focus op zelf-
redzaamheid van ouderen 
belangrijk is. Nog lang niet 
iedereen weet dat de Eester-
mobiel er is én wat er verder 
nog te doen is. Meer zicht-
baarheid is dus nodig.

Ga je naar de BuurtTop?
Ik voel me nu als vanzelf 
meer betrokken bij het wel en 
wee van de buurt en daarom 
praat ik graag mee •
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Hoe zie jij de toekomst van onze buurt? 
Dat is de hoofdvraag van het project. 
Wat vind je leuk, wat kan er beter, wat is 
er nodig? We zijn ontzettend benieuwd 
naar jouw antwoorden. Vóór 6 april 
halen we zoveel mogelijk ideeën en 
meningen op uit de buurt. De buurten-
quête, die we eerder verspreidden, is al 
afgerond.

Hoe kun je jouw mening laten horen?
• Bij de eettafels, op diverse plekken in 

de buurt. Tijdens een avondmaaltijd 
met buurtgenoten deel je jouw inzich-
ten. Uit deze gesprekken halen we 
thema’s voor de BuurtTop. Hou onze 
nieuwsbrief en website in de gaten 
voor data en locaties.

• Bij de BuurtTop zelf. Je kunt je te zijner 
tijd aanmelden.

Op 6 april 2025 vindt de BuurtTop 2030 
plaats, een groot buurtproject dat leidt 
tot de Toekomstagenda 2025 - 2030.

Wat kan er beter in de 
buurt?
Ik erger me aan zwerfafval. 
Ik zou wensen dat er een 
dag komt waarop Amster-
dammers de hele stad afval-
vrij maken. Dat zou natuur-
lijk ook alleen in onze buurt 
kunnen. En eigenlijk wil ik dit 
probleem aanpakken bij het 
begin, door kinderen te le-
ren waarom je afval niet op 
straat gooit.

Wat zijn je wensen?
Ik zie graag meer diversiteit. 
Bij de BuurtTop gaan we 
werken met buurtschakels. 
Dat zijn mensen die toegang 
hebben tot netwerken die 
we anders niet bereiken. Zo 
hopen we ideeën op te ha-
len die we anders niet ho-
ren. Verder hoor ik graag de 
mening van jongeren over 
de buurt. Als je hieraan kunt 
bijdragen, mail me dan ge-
rust •

Maak je je eigen huis ook 
duurzamer?
We zijn met onze VvE bezig 
om de kozijnen en het glas te 
vervangen omdat het tocht.
Daar komt veel bij kijken en 
het is duur. We gaan nu geld 
lenen bij het Warmtefonds 
van de overheid. Het netwerk 
en de kennis van de Energie-
commissie helpt ons daarbij.

Hebben jullie contact met 
de gemeente?
Ja, de gemeente bood bij-
voorbeeld aan om onder-
zoek te doen naar de situatie 

in gebouwen in onze buurt, 
als startpunt voor verduur-
zaming. Daar ging een ver-
plichte cursus aan vooraf 
om te leren waar je op moet 
letten. Uit deze cursus ont-
stond een netwerk van VvE’s 
die van elkaar leren en el-
kaar stimuleren om stap-
pen te zetten. Dit netwerk 
is zeer nuttig en waardevol.  
Op dit moment zoeken we 
naar verschillende moge-
lijkheden om bij de ener-
gietransitie in onze buurt 
samen te werken met de 
gemeente.

de Eester zorgt & helpt

Jan (68) woont sinds 1998 op Sporenburg. Hij was 
Hoofd Communicatie bij Plan International. 

Nu is hij chauffeur van de Eestermobiel en klust hij voor 
buurtbewoners via de Eester BuurtBel.

Kunnen huurders 
ook iets doen?
We stimuleren huurders om 
zich te verenigen in een be-
wonerscommissie en het ge-
sprek aan te gaan met hun 
woningbouwcorporatie.

Kunnen buren zich 
aansluiten? 
Zeker! Neem gerust contact 
met ons op. Vanaf januari 
willen we specialisten uit-

BuurtTop 2030 
6 april 2025

nodigen die ons informeren 
over een bepaald thema. 
Iedereen is welkom bij deze 
vergaderingen. Ook kunnen 
buurtgenoten deelnemen 
aan de energiecafés die we 
organiseren. 

Wat is jouw droom?
Mijn droom is dat de buurt in 
2035 aardgasvrij is. Dat zou 
moeten kunnen; we hebben
nog 10 jaar •

Buurtschakels
We horen ook graag de ideeën en me-
ningen van buren die we nog niet ken-
nen, van jong tot oud en met diverse 
(culturele) achtergronden. Daarom zijn 
we op zoek naar buurtschakels: men-
sen die ons in contact kunnen brengen 
met hún netwerk. 

Wil je meedoen?
Heb je goede ideeën die bijdragen aan 
de BuurtTop? Denk jij dat je een buurt-
schakel kunt zijn? Heb je vragen? Laat 
het ons weten! Stuur Annet, de pro-
jectleider van de BuurtTop, een mail:  
annet@buurtcooperatieohg.nl.

In deze Eesterkrant
In deze krant blikken we met trots en 
tevredenheid terug op de BuurtTop van 
2019. Betrokken en bevlogen buurtge-
noten vertellen hoe de mooie ideeën 
van toen zijn omgezet naar concrete re-
sulaten. Veel leesplezier! •

Steun de buurt waar 
je woont & werkt 
Om ons werk voort te zetten 
hebben we leden nodig. Veel 
leden! Word nu lid van de 
Eester of verleng je lidmaat-
schap!

Fijne feestdagen 
en een gelukkig 
nieuwjaar

Annet gefotografeerd bij het kunstwerk Fragment van een huiskamer,
verkleind naar 88% van Mark Manders op het P.E. Tegelbergplein.


